

聖依納爵小堂 提供網上中文及英文主日彌撒服務

主內弟兄姊妹：

基督的平安！

因應香港教區 2 月 25 日發出的最新防疫指示，所有聖堂公開彌撒將繼續暫停直至另行通知。

小堂由四旬期首主日開始（2020 年 3 月 1 日），每星期六下午六時正，將提供網上中文及英文主日彌撒。教友可透過小堂網站，參與網上主日彌撒：

<http://www.stignatiuschapel.org>

上述服務，將於香港教區公佈聖堂可以重新提供公開彌撒而終止。請各位弟兄姊妹在此抗疫期間，保持與主相遇；並在四旬期多作善工，關懷身邊有需要人士。祝各位主寵母佑！

耶穌會 聖依納爵小堂

2020 年 2 月 29 日

St Ignatius Chapel will provide both Chinese and English Sunday mass services via webcast.

Dear brothers and sisters,

Peace of Christ.

In compliance with the precautionary measures from the Diocese regarding the covid-19 virus, all public masses are continually suspended until further notice.

Starting from the First Sunday of Lent (1/3/2020), St Ignatius Chapel will provide both Chinese and English Sunday mass services via webcast. Timing of the broadcast will start at 6:00 p.m. on every Saturday.

Faithful can attend the service at

<http://stignatiuschapel.org>

The web service will last until further notice.

Please keep praying to God and exercising Lenten works of penance and piety. God bless.

St. Ignatius Chapel, Society of Jesus.

2020 February 29th.